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Dato 12 marts 2025 
Fremmødte: Torben, Frederik, Martin E, Thomas T, Bo M, Steffen Jensen 
Afbud: Michael Nielsen 
Gæster:   
_________________________________________________________________________ 
 

1. Regnskab v/Thomas Thilo 
 
Thomas fortæller at regnskabet er under udarbejdelse og klubben kommer ud med et 
overskud i 2024 på ca. 222.000 kr. 
 
Thomas indkalder til revisormøde til møde snarest, så revideret regnskab er klar til 
generalforsamling. 
 

2. Generalforsamling. 
 

Vi indkalder til generalforsamling mandag den 31. marts kl. 18 i klubhus øst. 

Torben laver dagsorden og indkaldelse sammen med Helmer.  

 

Michael Nielsen er nyt bestyrelsesmedlem efter at Thomas Arndt er stoppet. 

Steffen Jensen overtager suppleantpladsen efter Michael Nielsen. 

Bestyrelsesmedlemmerne Thomas Thilo og Michael Nielsen samt suppleant Bo 

Massesson er på valg i år. 

 

3. Opsamling af beslutningspunkter 

 

Vi arbejder videre på at blive DBU Børneklub. Afdelingsleder for børnefodbold Steffen 

Jensen rækker ud til DBU Sjælland. Torben og Steffen styrer processen. 

 

Fremtidigt langsigtet samarbejde med FCN efter deres udmelding om at blive i Farum.  

Bestyrelsen holder møde med FCN`s ledelse 7. april. 

 

4. Eventuelt 

 

Martin Esberg fortæller at Farum BK er blevet godkendt som idrætstalent klub, hvilket 

betyder, at vi kan tilbyde morgentræning til spillere på U17-1. Alle skoler i Furesø er med 

i ordningen. Martin Esberg, Erik Hofman Bang og Michael Nielsen vil forestå træningen. 

 

Martin har dialog med DGI som gerne vil holde møde med bestyrelsen om pigefodbold.. 

Martin beder dem om at komme med forslag til mødedato i april. 

 

Aftalen med Nike/Unisport er forlænget og forbedret på flere punkter.   

 

Martin fortæller på vegne af materialeskur/hus udvalget, at der er lavet om på placeringen 

af den nye facilitet pga. Kommunen alligevel ikke kunne godkende den ansøgte placering. 

Den nye tegning vil komme på dagsordenen på generalforsamlingen.  
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Martin fortæller at alle tremandsmål er blevet forstærket og kommer snarest komme ud på 

banerne i vest. 

 

 


